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Parochiebericht 

Opgeven intenties á € 12,50 per intentie: 
   a. na de viering in de sacristie 
   b. maandagmorgen van 10.00 – 12.00 op de pastorie in De Mortel 
U kunt ook een envelop in de brievenbus van de pastorie doen. 
Op het pastoraal bureau in Gemert, Kerkstraat 2. 
Bereikbaarheid parochie: ma-wo van 14.00 – 16.00, tel 0492-361215 of 
administratie@heiligewillibrordus.nl of www.heiligewillibrordus.nl 
Mensen die graag thuis de communie willen ontvangen kunnen dit doorgeven aan 
het pastoraal bureau. Als u mensen in De Mortel kent die een steuntje in de rug 
goed kunnen gebruiken, geef het eveneens door en we willen daar graag 
aandacht aan besteden. 
 

Belangrijke Contacten 
Parochie De Mortel, Toon Keursten                         0492-362787 of 06-10648522 
Huisartsenpost 17.00 – 08.00 + in het weekend/feestdagen            088-8765151 
Wijkagent Martijn Stevens of gewoon 112                                 0900-8844 
Dorpsondersteuner Monique van den Elzen                                        06-39803456 
Groenvoorziening en onderhoud teamleider Ton Melis                    06-12933844 
De Sprank reserveren reserveren@mfadesprank.nl                           0492-792609 
De Sprank bestuur info@mfadesprank.nl   
Uitleenpunt Hulpmiddelen                                                                      0492-792484 
Oudpapier coördinator N. van Alphen,  
oudpapier@fanfarestlucia.nl                                                                    06-21952623                                               
Buurtswhatsapp buurtwhatsapp.demortel@gmail.com 
Stuurgroep  secretaris@demortel.com 
Huisarts De Mortel https://mcmiddenpeel.praktijkinfo.nl                 0492-352043 
Fysiotherapie info@fysiotherapiedemortel.nl    0492-367701  
 

De Mortelse Post 
De volgende Mortelse Post komt uit op dinsdag 3 december 2024, 
Kopij of agendaberichten inleveren voor donderdag 28 november 2024 
vóór 18.30. Of in de brievenbus met vermelding “de Mortelse Post” bij: 
Monique Wenniger, Koolhof 63, tel: 0492-786531 of via de mail 
demortelsepost@hotmail.nl 

mailto:administratie@heiligewillibrordus.nl
http://www.heiligewillibrordus.nl/
mailto:reserveren@mfadesprank.nl
mailto:info@mfadesprank.nl
mailto:oudpapier@fanfarestlucia.nl
mailto:buurtwhatsapp.demortel@gmail.com
mailto:secretaris@demortel.com
https://mcmiddenpeel.praktijkinfo.nl/
mailto:info@fysiotherapiedemortel.nl
mailto:demortelsepost@hotmail.nl
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Agenda 2024 
 

Do 21 nov C.V. de Krulstarte: Jaarvergadering 
Zo 24 nov Intocht Sinterklaas 
Ma  2 dec Stuurgroepvergadering 
Zo  8 dec  C.V. de Krulstarte: prinsenreceptie 
Za 21 dec Oudpapier ophalen 
Za 21 dec  Lichtjesroute 

 
 

Agenda 2025 
 
Ma  6 jan Stuurgroepvergadering 
Za 18 jan Oudpapier ophalen 
Za  1 febr  Toneelgroep De Mortel, 1ste uitvoering 
Zo  2 febr  Toneelgroep De Mortel, 2de uitvoering 
Ma  3 febr  Stuurgroepvergadering 
Vr    7 febr  Toneelgroep De Mortel, 3de uitvoering 
Za    8  febr  Toneelgroep De Mortel, 4de uitvoering 
Za 15 febr  Oudpapier ophalen 
Vr 21 febr  Krulavond 
Za 22 febr  Krulavond 
Zo 23 febr  Jeugdkrulmiddag 
Wo 26  febr  55+ Bal 
Vr 28 febr  Themabal (tienerbal) 
Vr 28 febr  Sleuteloverdracht Time-Out 
Za/Di      1 /4 mrt Carnaval 
Za 15 mrt Oudpapier ophalen 
Ma  7 apr Stuurgroepvergadering 
Za 19 apr Oudpapier ophalen 
 

 De andere agendapunten kunt u vinden op www.demortel.com 

 

 

http://www.demortel.com/
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Gezondheidscentrum De Sprank:  0492 - 792484   
  
Huisartsenpraktijk Medisch Centrum Middenpeel:  
Medisch Centrum Middenpeel is gevestigd in het Gezondheidscentrum in  
De Mortel. Huisartsen Joep Gondrie en Lotte Elemans houden maandagochtend, 
dinsdagochtend en vrijdagochtend spreekuur. 
Voor meer informatie https://mcmiddenpeel.praktijkinfo.nl/ of 0492 - 352043  
 
Benu Apotheek:   
De brievenbus voor uw recepten / oude medicijndoosjes wordt elke woensdag 
geleegd. Wij verzoeken u vriendelijk om de medicijnen in Gemert op te halen of 
contact met ons op te nemen voor bezorging  0492 – 362550 
 
Uitleen hulpartikelen: 
Krukken, rolstoel, rollator, looprek of bedklossen zijn in bruikleen te verkrijgen 
via het gezondheidscentrum. Dit wordt verzorgt door Monique van den Elzen en 
Carlo Hazenberg. Voor informatie neem telefonisch contact op via 0492-792484  
Indien u krukken in eigen beheer wilt hebben dan zijn deze ook verkrijgbaar. 
 
Weeguur De Mortel:  
Momenteel worden er nog geen pasgeboren baby’s gewogen.  
Voor meer informatie volg de facebookpagina (Weeguur de Mortel) 
 
Zorgboog in Balans:  
Diëtiste Pauline Schiks van Zorgboog in Balans is aanwezig op elke 4e donderdag 
van de maand. Voor afspraken met betrekking tot diëtetiek. 
Zorgboog in Balans verzorgt ook logopedie, ergotherapie etc. 
Voor informatie telefoon 0492-348444 of via info@zorgbooginbalans.nl 
 
Fysiotherapie De Mortel  
De praktijk is dagelijks geopend. Voor het maken van een afspraak of informatie 
kunt U terecht bij Carlo Hazenberg, Fysiotherapie De Mortel,  
0492-367701 /  info@fysiotherapiedemortel.nl     
 
Fysiotherapie De Mortel bestond op 4 januari 25 jaar 
In 1999 gestart tegenover de kerk en nu alweer 10 jaar in 
MFA De Sprank. Een zilveren feestje.  

https://mcmiddenpeel.praktijkinfo.nl/
mailto:info@zorgbooginbalans.nl
mailto:info@fysiotherapiedemortel.nl
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Weekenddiensten H. Antonius abt nov/dec 
                                                          
Zaterdag 23 nov. Euch. Viering m.m.v. Gemengd koor 19.00 uur  
Nadien Ceciliafeest in De Sprank 
Zaterdag 14 dec. Euch.viering m.m.v. Gemengd koor 19.00 uur 
Dinsdag 24 december Herdertjesviering speciaal voor de kinderen. Tijd? 
Kerstmis woensdag 25 dec. 9.30 uur Euch.viering m.m.v. Gemengd koor 
Zaterdag 28 dec. Euch.viering m.m.v. Gemengd koor. 
 

Parochienieuws 
 
Gevraagd: De huidige bloemenverzorger in de Mortelse kerk stopt helaas.  
Dina Verhoeven heeft vele jaren keurig elke 2e en 4e zaterdag gezorgd dat er 
tijdens de mis een bloemetje op het altaar stond. Nu zoeken we een nieuw 
iemand die dit 2 x per maand wil overnemen. Dina haalde o.a. enkele bloemetjes 
bij Siebers. Zij wil de volgende persoon graag de weg wijzen. 
Wil je haar taak overnemen meld je dan bij Toon Keursten (362787) of  
Wilma Fleuren (317125). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 



8 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



9 
 

 

 

De 57e Prins der Krulstarte en Jeugdpaar zijn bekend 
 
 
 
 
Afgelopen zaterdag was het dan eindelijk zover: de onthulling van de 57e Prins 
der Krulstarte! Wat een geweldig paar is er dit jaar weer gekozen om het 
carnavalsseizoen naar een ongekend hoogtepunt te brengen. Ze zullen samen met 
het jeugdpaar, dat op zondag officieel gepresenteerd werd, zorgen voor een 
onvergetelijke tijd voor alle Krulstarte en Krulstarterinekes! Het is duidelijk dat de 
toekomst van het carnaval in goede handen is, met deze geweldige 
vertegenwoordigers die het feestjaar in stijl zullen openen. 
De Hints gaven iedereen die een gok wilde wagen de kans om volop te speculeren 
over wie de eer dit jaar zou mogen dragen. Wat een spannende weken hebben 
we achter de rug! Op de Site van de Krulstarte zullen zij uitgelegd staan. 

Maar nu is het eindelijk tijd om te starten met het nieuwe carnavalsseizoen! We 
kijken uit naar de Prinsenreceptie die op **zondag 8 december 2024 om 13:00 
uur** zal plaatsvinden in **De Sprank**. Het belooft een feestelijke middag te 
worden, waarbij we als Krulstarte en Krulstarterinekes samen kunnen proosten op 
een prachtig seizoen. Uiteraard hopen wij op een groot aantal bezoekers en 
kunnen we niet wachten om alle carnavalsliefhebbers te ontvangen! 
 
Eerder die Vrijdag op 22-11 zal er al een groot avontuur beginnen, want onze 
nieuwe prinsen en Prinsessen zullen samen met de rest van de Krulstarte koers 
zetten richting het **Vorstenbal in De Rips**. Daar zullen we het opnemen tegen 
andere carnavalsverenigingen. Wij hebben er alle vertrouwen in dat de Krulstarte 
met de nieuwe vorst en de Krulkapel als vanouds de show zullen stelen. Het is 
natuurlijk een gelopen race voor ons, want C.V. De Krulstarte heeft een reputatie 
hoog te houden! 
 
Kortom, we staan aan de vooravond van een fantastisch carnavalsseizoen, waarin 
we als gemeenschap samen zullen genieten van de vrolijke chaos die dit feest met 
zich meebrengt. Zet je schrap, want de komende weken worden legendarisch! 
Met veel enthousiasme kijken we ernaar uit om iedereen te verwelkomen op de 
Prinsenreceptie en samen het seizoen af te trappen! 
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Sint intocht 
 
Beste inwoners van de Mortel, wij als organisatie van de Sint intocht  
hebben ervoor gekozen om de route in te korten. 
Dit is omdat voorgaande jaren tijdens de route op diverse plekken weinig tot geen 
mensen stonden en de grote route kostte meer tijd. Deze tijd is er helaas niet.  
Door de route in te korten hopen we dat er meer mensen langs de route staan en 
dan hebben we ook meer tijd in de Sprank. 
In de Sprank gaan de kinderen leuke spellen doen en uiteraard hebben ze een 
moment bij Sinterklaas. 
 
Wij hopen op jullie begrip en mocht je nog vragen en of opmerkingen hebben dan 
horen wij het graag via ocmortel@gmail.com 
 
Groetjes het Oranje Comité  
Lianne Swinkels, Kelly Engels, Joyce Schepers, Marielle Buch, Timo Smits en 
Rene Sleegers 
 

Activiteiten bij de K.B.O 
 
22 November THEMA MIDDAG GAAT NIET DOOR. 
 
13 December Kerstviering 
Om een uur in De Sprank 
Hiervoor is opgeven verplicht 
Opgeven bij Nellie van Oosterwijk 06-55156843 of 
Bij Marinus van de Ven 06-30445852 
Wel opgeven vóór 6 December  
 
BILJARTEN: ELKE DINSDAG DONDERDAG EN VRIJDAG MIDDAG. 
KAARTEN: ELKE DINSDAG EN DONDERDAG MIDDAG. 
 
ER ZIJN NOG ENKELE GRATIS KAARTEN VOOR DE SENIOREN BEURS IN VELTHOVEN. 
BEURS IS VAN 14 T.E.M.19 JANUARI 2025 
KAARTEN AFHALEN BIJ MARINUS VAN DE VEN  
PASTOOR VAN DE EINDESTRAAT 33.  

mailto:ocmortel@gmail.com
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Dankwoord van ‘t Anker 

Beste dorpsbewoners, 
 
Zoals eerder met de stuurgroep gedeeld, gaan wij stoppen met onze 
werkzaamheden voor ‘t Anker. De kroeg staat al eventjes op de horeca verkoop 
website ter overname en in september is het nieuws in De Mortel gedeeld. De 
peildatum staat op 31-12-2024. Vooralsnog is er geen nieuwe uitbater, maar wij 
zijn nog vol vertrouwen dat de kroeg in De Mortel blijft bestaan en er een nieuwe 
opvolger komt. 
Na vijf jaar is het tijd voor een opvolger. Met veel liefde en passie hebben we 
getracht de leefbaarheid van De Mortel in onze kroeg te waarborgen. Het is voor 
ons niet langer haalbaar om de werkzaamheden te combineren met onder andere 
onze full time jobs. Tijd voor rust!  
 
We willen iedereen die ‘t Anker heeft gesteund door ons te bezoeken heel 
hartelijk bedanken. In het bijzonder de vaste gasten met wie we mooie avonden 
hebben beleefd. Ook de verenigingen die veelal wekelijks gebruik maakte van 
‘t Anker willen wij enorm bedanken; denk aan de fanfare en slagwerkgroep, de 
motorclub, de biljartclub, de Stuurgroep, de carnavalsvereniging, de Krulkapel en 
de dartclubs! Niet te vergeten onze oudere dorpsgenoten die naar het eetpunt en 
de bingo kwamen en de gasten die hun feesten bij ons hebben gevierd. We 
hebben ook mooie initiatieven mogen ontvangen van enthousiaste Mortelnaren 
die met ons evenementen hebben georganiseerd zoals een cantus en pubquiz. 
Allen dank!  
 
Graag nodigen wij jullie uit om nog een keer samen met ons te komen proosten in 
onze kroeg, ‘t Anker! Het afscheidsfeest vindt plaats op 28-12-2024 vanaf 20.30 
uur. Uiteraard is onze DJ Eyecatcher hierbij aanwezig en hanteren wij een 
aangepast dranktarief.  
 
Hartelijke groet namens het gehele team, 
Remy en Meike 
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Jubilarissen bij het Gemengd Koor 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op 23 november viert het gemengd koor  haar Cecilia feest. 
In de Eucharistie viering worden twee leden gehuldigd omdat ze 40 jaar  
lid zijn van het Gemengd koor. 
NELLIE VAN DEN HEUVEL-JOOSTEN is een van die twee leden. 
Nellie is een trouw lid van het koor.  Zingt in de alten groep en is een zeer 
gewaardeerd 
Lid maar ook een trouw lid . Staat haar mannetje en geniet van de liederen  
die we uitvoeren zowel tijdens de repetitie als in de kerk. Een fijn koorlid.!! 
JAN FLEUREN is ook 40 jaar lid van het koor. Jan is een goede vaste tenor,  
staat er alleen voor maar is niet van de wijs te brengen. Jan is ook onze voorzitter. 
Ook Jan is een gewaardeerd trouw en gepassioneerd  lid van het koor. 
Jan heeft het van huis uit mee gekregen. Zijn vader was ook lid van het toen nog 
Heren koor. 
Zowel Nellie als Jan zullen de GREGORIUS speld opgespeld krijgen. 
 
Wil je dit meemaken kom dan 23 november  om 19.00 uur naar de kerk  
in De-Mortel. 
Na afloop is er in de kerk de mogelijkheid om de jubilarissen te feliciteren 
En te bedanken voor hun jaren lange inzet   
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Lichtjesroute 2024; Voor en door ons allemaal samen 
                 Zaterdag 21 december, 18.30 – 21.00 uur 

 
Het gaat voorspoedig met de voorbereidingen van de Lichtjesroute: 

- Lichtjes zijn besteld 
- Route is vastgesteld 
- PR is opgestart 
- Horeca is gevraagd 
- Muziek is geregeld 
- ÉN… de eerste kramen voor de kerstmarkt zijn gereserveerd! 

 
Gelukkig is het hiermee nog niet geregeld en hoeven we ons als werkgroep niet te 
vervelen, er valt nog genoeg te doen de komende weken. 
 
Maar alleen SAMEN en met uw hulp maken we hier een succes van! 
Dus zet de datum in uw agenda en maak tijd voor het lopen van de Lichtjesroute, 
samen met uw partner, gezin, buren, vrienden en/of familie. 
Kom gezellig samen op het plein voor De Sprank en geniet van de kerstsfeer met 
muziek en een hapje en een drankje.  
Én met een kerstmarkt(je) dus! 
Jawel, de eerste kramen zijn gereserveerd door enthousiastelingen die het wel 
zien zitten om iets te kunnen verkopen of hun hobby te laten zien. U kunt ook nog 
aansluiten. 
Meld u aan via een mail naar dorpsondersteuner.demortel@gmail.com en dan 
zorgen wij dat er een marktkraam voor u klaar staat. De kosten voor de kraam zijn 
voor rekening van de organisatie. 
 
Sámen maken we er een mooie en gezellige avond van! 
U doet toch ook mee?!? 
 
Werkgroep Zorg De Mortel 
 
 
 
 
 

mailto:dorpsondersteuner.demortel@gmail.com
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Vraag en aanbod in De Mortel 
 

Te Koop: 
Prof. Combi zaagmachine, kan afkort en verstek zagen 
Vraagprijs € 150,-- 
Fietsendrager voor 2 elektrische fietsen 
Vraagprijs € 130,-- 
Tel: 0492-362997 
 
Te Koop: 
Z.g.a.n. Hometrainer.  
Heb hem zelf nieuw gekocht i.v.m. revalidatie voor mijn  
2 nieuwe knieën. Ik ben nu weer topfit,  
vandaar dat ik die hometrainer aanbied.  
Het betreft een Tunturi E50, incl. handleiding en rubberen mat. 
Tel: 06-82086410 
 
Gezocht: 
Hulp in de huishouding voor één keer in de veertien dagen drie uren. 
De dag kunnen we in overleg bepalen. 
Heb je interesse dan kun je telefonisch contact opnemen: 0492 – 361180 

 
 
Heeft u nog iets wat u te koop wilt aanbieden of wat mensen gratis mogen afhalen, 
dan kunt u dit op deze pagina laten plaatsen. U kunt dit insturen  
via de mail demortelsepost@hotmail.nl of u stopt dit bij de redaktie op 
een papiertje in de brievenbus op Koolhof 63 in De Mortel. 
Wie weet maakt u er iemand anders blij mee en hoeft u het ook  
niet naar de zolder of kelder te sjouwen.  

 
 
 
 
 
 
 

 

mailto:demortelsepost@hotmail.nl
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Interview BSO De Mortel 
 

‘Mama, je komt ons vandaag niet te vroeg ophalen van de bso hè?’ 
De dochters van Mortelse Anne de Koning hebben het enorm naar de zin op de 
buitenschoolse opvang van KC Kleinerf. Sterker nog: Liv (7) en Nola (4) vinden 
steevast dat hun ouders hen te vroeg ophalen omdat ze nog niet zijn 
uitgespeeld.  
De keuze voor deze bso was volgens Anne snel gemaakt. De meisjes gingen 
namelijk al naar de peuteropvang van KC Kleinerf. ‘Daarmee was de stap naar de 
basisschool heel klein’, geeft Anne aan. ‘Ze kenden het gebouw en de juffen al, 
want de peuterjuffen doen ook de bso. Dat voelde heel vertrouwd. Mijn oudste 
dochter vroeg al jaren of ze ook naar de bso mocht, maar dat was eerst niet nodig 
omdat ik pas weer ben gaan werken toen mijn jongste vier werd. Op de dag dat zij 
op school startte, heb ik de meiden aangemeld bij de bso.’ 
Enthousiast 
Liv en Nola vinden de bso helemaal geweldig. Dat heeft volgens hun moeder 
vooral te maken met de enthousiaste bso-juffen. Anne: ‘Het zijn actieve dames die 
continu bezig zijn met de kinderen. Ze doen spelletjes, gaan knutselen of spelen 
buiten met de kinderen. Ze bedenken wekelijks een nieuw activiteitenprogramma 
binnen het thema en informeren ons ouders over wat ze gaan doen. De kinderen 
mogen natuurlijk ook iets anders gaan doen, maar onze meiden vinden alles leuk 
wat de juffen organiseren.’ 
Gymzaal 
Dat er een gymzaal zit in hetzelfde gebouw als de bso, is volgens Anne een groot 
voordeel. ‘Op donderdagmiddag hebben ze de gymzaal ter beschikking, dus bij 
slecht weer hebben ze altijd de ruimte om te spelen en te sporten. En wat ik ook 
zo fijn vind: in diezelfde gymzaal is op dinsdagmiddag ook de dansles van mijn 
jongste dochter. De juffen helpen de kinderen die op dansles zitten met omkleden 
en brengen ze daarna naar de les. Echt ideaal!’ 
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De stuurgroep vergadert elke eerste maandag van de maand. Belangrijke 
onderwerpen over en voor het hele dorp worden besproken.  
Dus jouw aanwezigheid, input en betrokkenheid is belangrijk. Wil je de 
agenda en notulen van de vergaderingen en overige stukken als eerste 
ontvangen? Stuur dan je e-mailadres naar secretaris@demortel.com 
 

Notulen Stuurgroep vergadering 4 November  

1. Opening door de voorzitter. 
      Voorzitter Nanda Coenen heet iedereen van harte welkom op de vergadering. 

Een speciaal welkom voor Wethouder Martien Bankers, Rob van der Kuijlen en 
Rene van den Heuvel, allen van de Gemeente Gemert-Bakel. 

      Afmeldingen: Kees van Oosterwijk, Janine Rechters en Paul Siebers 
 

2. Notulen vergadering 30 september 2024  
      Geen op- en of aanmerkingen op de notulen 

 
3. Mededelingen 

• Patrick Manders: Op zaterdag 16 november is de prinsenverschijning van 
de Krulstarte.  

• Patrick Manders: Op vrijdag 22 november is de vorstenbattle dus zorg 
dat je erbij bent. 

• Rob Goossens: Op zondag 17 november is de verschijning van de 
jeugdprins en jeugdprinses. 

• Jos Huijbers: Er waren spullen van de Sprank gratis opgehaald maar zijn 
ook weer teruggebracht. 

• Nanda Coenen: Per 1 januari wordt Evelien Poppelaars penningmeester 
en Mark van der Velden voorzitter van de Stuurgroep. 

• Mark van der Velden: op woensdag 6 novermber vindt de 
commissiebehandeling plaats van de bestemmingsplannen Koperen 
Hoorn en Lochterweg. De vergaderingen zijn openbaar en ook te volgen 
via internet. 

• Rene Sleegers: Op zondag 24 november is de sint-intocht. Dit jaar is de 
route gewijzigd dus let daar goed op. Vanuit Goossens, Bakelseweg gaat 
de tocht via de Smagt, Pastoor van den Eindestraat, Abtshof naar de 
Sprank.  

mailto:secretaris@demortel.com
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4. In- en of uitgaande stukken 

• E-mail ontvangen van de Gemeente Gemert-Bakel dat de huidige 
afwegingskader zonnevelden wordt geactualiseerd. Vanaf 24 oktober ligt 
het concept afwegingskader en toetsingskader zonnevelden 2024 6 weken 
(tot en met donderdag 5 december) ter inzage bij de gemeente.  

• E-mail ontvangen van de Gemeente Gemert-Bakel over de toekomstvisie 
sport. De input uit meerdere werksessies is verwerkt in het concept plan 
welke de Gemeente wil presenteren op maandagavond 18 november. 
Verdere informatie volgt nog.  

 
5. Herinrichting kruising en verkeersveiligheid (Rob van der Kuijlen en  

Rene van den Heuvel – Gemeente Gemert-Bakel) 
Martien Bankers: Komend jaar staat de mobiliteitsvisie op de agenda. Als 
voorstel staat hierin om sluipverkeer in de kernen te voorkomen. In Milheeze is 
de verkeersveiligheid van en naar de school door inwoners zelf opgepakt en de 
kosten in beeld gebracht en dit met de gemeente gedeeld. Het is wenselijk dat 
mensen in De Mortel dit oppakken.  
De wijkagent heeft toegezegd om te gaan handhaven op de Renseweg. De 
gemeente is bezig met een beloningsmeter, dit houdt in als iemand zich aan de 
snelheid houdt dan wordt er een bedrag gestuurd naar een goed doel. De 
locatie van deze beloningsmeter is nog onbekend maar kan dus in De Mortel 
komen.  
Ook is er gekeken om het kom bord aan de Lochterweg te verplaatsen maar dit 
gaat niet gebeuren omdat er maar aan één kant van de weg huizen staan.  

• Rob Boumans: Is het niet beter om nou juist uit te keren als er te hard 
gereden wordt?  

• Gerard Verbakel: Gaan ze binnen of buiten de kom handhaven? De 
bedoeling is buiten de bebouwde kom. 

• Jos Huijbers: Mij is altijd geleerd dat verkeersborden rechts van de weg 
staan maar hoe kan het dan als je De Mortel uitrijdt dat het 
snelheidsbord alleen links hangt? Onduidelijk waarom maar geeft dit aan 
via de buiten beter app. 

• Twan Slits: Wat is er nodig geweest in Milheeze om dat voor elkaar te 
krijgen? In Milheeze is een tekening gemaakt, een berekening van de 
kosten en ondertekening van bewoners om grond af te staan voor een 
voetpad.  



25 
 

 
 

Rob van der Kuijlen: Bij de kruising Welpenheuvel met de Renseweg komen 
kanalisatiestrepen, hier staat ook een lantaarnpaal zodat het oversteken in het 
donker ook veiliger is. Halverwege de Renseweg komen ook kanalisatistrepen 
zodat ook daar duidelijk is dat er mensen over kunnen steken.  
Op de kruising komen vanuit Gemert en Bakel figuratieve drempels met blok- 
en drempelmarkering om te benadrukken dat er voetgangers zijn. De kruising 
wordt door te werken met verschillende kleuren opvallender, er hagen 
weggehaald zodat het zicht beter is en ook het zebrapad gaat beter zichtbaar 
worden om dat gedeelte als schoolzone aan te duiden, dit komt op de weg te 
staan en ook de palen krijgen een opvallende kleur.  

 

• Frank Bankers: Aan de Renseweg is de linkerkant volgens de tekening 
een voetpad maar hier staan auto's geparkeerd mogen ze dat wel? Ja 
want dit is officieel geen voetpad. Met de bewoners is destijds 
afgesproken dat er geen parkeervakken zouden komen. De paaltjes 
staan er om te voorkomen dat dit pad kapotgereden wordt maar 
parkeren mag hier dus wel. 

• Gerard Verbakel: Moeten de paaltjes dan geen opvallende kleur 
hebben? Deze palen zijn de standaard palen. 

• Hans van der Steen: Moet je ook niet extra borden met pas op 
overstekende kinderen plaatsen? Het is een 30 kilometer zone dus 
dergelijke borden zouden niet nodig moeten zijn. 

• Mark van der Velden: Martien heeft net een oproep voor een 
burgerinitiatief gedaan maar staat dit elkaar niet in de weg? Nee zeker 
niet, deze plannen zijn voor op korte termijn en mocht er alsnog een 
goed burgerinitiatief komen dan nemen we dat mee.  

• Ad van Oosterwijk: Moeten de strepen op de Renseweg niet verderop 
komen staan? Nee dit is halverwege de bocht en kruising en staat bij 
een lantaarnpaal. 

• Ad van Oosterwijk: Het kleine bordje dat er een kruising is mag echt 
groter worden. Er wordt overwogen om dit verder naar voren te 
plaatsen zodat verkeersdeelnemers eerder zien dat er een kruising aan 
komt.   

• Rob Boumans: De afscheiding van de weg en de stoep blijven deze 
hoog? Ja en er komen ook paaltjes op de hoek van Sint Antoniusstraat 
en Renseweg. 
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• Joey Pieterse: Word alleen deze kruising of ook de volgende kruising 
aangepast? Het gaat nu over de kruising Renseweg/Lochterweg. Het 
gaat nu niet over de kruising bij de Smagt, als het daar onveilig is dan 
moet daar op termijn naar gekeken worden. 

• Joey Pieterse: Word je in een schoolzone ook hoger bekeurd? Dit is aan 
het ministerie en niet aan de gemeente. 

• Twan Slits: Welke kleur rood krijgt de kruising, is het echt een andere 
kleur dan de normale bestrating? De kruising in zijn geheel moet gaan 
opvallen zoals je op de foto ziet dus wordt de bestrating die er nu ligt 
hergebruikt? Ja die wordt hergebruikt met een zwarte rand. We gaan 
wel nog even hier goed naar kijken of we met een andere kleur kunnen 
werken zodat het nog meer opvalt. 

• Twan Slits: Kun je de zwarte randen niet dusdanig maken zodat het lijkt 
alsof de weg verspringt? De verwachting is dat door op deze manier de 
kruising aan te passen dat het al snelheid remmend werkt. 

• Jeroen Eikelenboom: Je kunt gewoon toezeggen dat het midden van de 
kruising een andere kleur wordt want dat is echt nodig maar dan valt 
de volgende kruising weer minder op. Het zou wenselijk zijn dat er in 
de toekomst ook naar de kruising met De Smagt en Rector de 
Vethstraat aan te passen. Met deze maatregelen valt de kruising beter 
op en moet het echt al een positieve uitwerking hebben. Ook het 
weghalen van hagen gaat qua zicht heel veel schelen.  

• Kevin Willems: Hoe bepaal je nu dat dit een succes is en hoe ga je dan 
bepalen om dat voor de volgende kruising ook te gaan doen? Er zijn 
verschillende manieren om dit weer op de agenda te krijgen. 

• Rob Boumans: Maar dan ga je weer op gevoel, kan de gemeente er 
niet de cijfers bij pakken en kijken wat nu het echte resultaat is? Met 
GPS-data inlezen kunnen we zien hoe hard er op de kruising gereden 
wordt en ook de hoeveelheid ongelukken. Na een half jaar kunnen we 
dit evalueren. 

• Frank Bankers: Is het niet mogelijk om het plateau wat op te schuiven 
zodat er meer ruimte is voor de auto's? Zicht is zeker belangrijk maar 
de opdracht is niet om de weg te verleggen maar de kruising aan te 
passen. Frank Bankers: Maar is het dan niet zonde om dit nu te doen 
en dadelijk te constateren dat dit niet het juiste effect heeft en alsnog  
 



27 
 

 
 
de weg verlegd moet worden? Er zijn schetsen gemaakt en daaruit is 
gebleken dat dit de opdracht is geworden. Frank Bankers: Ik ben bereid  
om er samen met je een raming voor te maken en zelfs mee naar de 
raad te gaan. 

• Henrie Goossens: Kan het pad aan de Renseweg een officieel voetpad 
worden zodat er niet meer geparkeerd gaat worden? We gaan dit 
meenemen en komen erop terug. 

• Mark van der Velden: Hoelang hebben we nog als we opmerkingen 
hebben over de kruising? We zijn al met de provincie bezig met 
omleidingsregels en een aannemer aan het zoeken om dit te doen. Als 
we de kruising verleggen dan duren de werkzaamheden langer dan als 
we de kruising aan moeten passen en dan moeten we dus ook terug 
naar de tekentafel en begint het proces overnieuw.  

• Nanda Coenen: De verwachting was dat er verschillende opties 
getoond zouden worden en dat wij als dorp nog inspraak zouden 
hebben maar nu is het gewoon de uitwerking zoals het wordt. We zijn 
hier allemaal voor de verkeersveiligheid dat is duidelijk en daarom 
zouden er meerdere opties getoond worden. Rob: De gemeente heeft 
ervoor gekozen om dit te presenteren. 

• Mark van der Velden: Is er nog wel tijd en ruimte om serieus te kijken 
naar het plan om de weg te verleggen. Ja die ruimte is er maar dan 
begint het wel van voren.  

• Frank Bankers: Ik heb al een tekening gemaakt en het is echt mogelijk 
om de weg enigszins te verleggen waardoor je een paar meter bij de 
Renseweg wint en het veiliger wordt. Nanda: We pakken dit als 
Stuurgroep met de gemeente op. 

De Lochterweg: De oversteek en de drempel worden weggehaald. Het 
kruispunt Lochterweg, Kastanjelaan en de Pastoor van de Eindestraat wordt 
verhoogd en krijgt een ruimere bocht. Het fietspad tot aan de Pastoor van de 
Eindestraat blijft. Het trottoir van de Pastoor van de Eindestraat staat op de 
planning voor 2025 en zal dan waarschijnlijk in 2026 gerealiseerd worden. Hier 
moet nog besloten worden of de huidige steentjes weer teruggelegd worden, 
of dat er nieuwe bestrating komt. De aansluiting met het nieuwbouwplan 
wordt een T-splitsing en er komt een trottoir. Ook blijft het fietspad een 
fietspad. Het kombord wordt verplaatst en er komt een komportaal bij de 
overgang van 30 naar 60. Bij de Lochterweg, Leemskuilenweg en  
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Doctor de Quayweg komt een plateau om aan te geven dat er een 60 kilometer 
zone is en de voorrangssituatie blijft zoals deze nu is.  

• Twan Slits: Wat is de reden om de voorrangssituatie niet aan te 
passen? Gezien het zicht en de routes die gereden worden is het niet 
wenselijk om dit aan te passen. 

• Wim Adriaans: De fietsers hebben daar voorrang, blijft dit ook zo? Ja 
dit blijft zo. 

• Mark van der Velden: Er is gesproken om wegversmallingen te maken 
tussen de kom van De Mortel en de Leemskuilenweg en deze zie ik nu 
niet terug, komen die er wel? Dit kan later altijd nog dus het wordt 
voor de toekomst wel onthouden. 

• Patrick Manders: Hoe komt het dat er meer sluipverkeer door De 
Mortel komt? Doordat de N279 snel vastloopt gaan mensen 
alternatieve routes zoeken en ook google maps geeft dan door De 
Mortel aan als snellere route. Door de wegaanpassingen en 
snelheidsbeperkingen kan het zijn dat het niet meer sneller is door De 
Mortel. Ook het probleem op de N272 en N279 wordt bekeken en daar 
komen Verkeer Regel Installaties (VRI-stoplichten) die deze situatie 
moeten gaan verbeteren.  

Planning: Het kruispunt met de oversteken heeft prioriteit. De kruising van de 
Kastanjelaan en Pastoor van de Eindestraat als de splitsing bij het 
nieuwbouwplan aan de Lochterweg worden gekoppeld aan de 
nieuwbouwplannen. De officiële planning wordt nog met ons gedeeld. 

• Mark van der Velden: Maar duurt het niet heel lang als we moeten 
wachten tot deze plannen gerealiseerd zijn? Als er tegen de 
bestemmingsplannen geprocedeerd gaat worden, duurt het nog wel 
even voor er zaken opgepakt worden. 

• Mark van der Velden: Er zijn ook andere plekken in De Mortel waar 
verkeersveiligheid aandachtspunt is maar gaan deze dan mee in de 
mobiliteitsvisie? Het moet voor ons duidelijk zijn wat de locaties zijn en 
welke maatregelen we moeten nemen om dit veilig te maken. 

• Ad van Oosterwijk: Als de kruising openligt dan gaat het verkeer zelf 
een eigen weg zoeken en door woonwijken rijden, kan dit voorkomen  
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worden? De borden komen al verderop te staan zodat de mensen niet 
door De Mortel een alternatieve route gaan zoeken. 
 

6. Rondvraag 

• Jos Huijbers: Bij de pinautomaat komt nog een nieuw paaltje. 

• Casper Kalb: Uit de raadsstukken voor de woningbouwplannen blijkt dat 
de groennorm voor de Koperen Hoorn op twee manieren wordt 
ingevuld: herinrichting van het speelveld aan de Koolhof en een storting 
van 23.000 euro in het Groenfonds van de gemeente. Is het niet een 
goed idee om als Stuurgroep een plan in te brengen voor vergroening, 
zodat dat geld ook echt aan De Mortel wordt besteed? We zullen 
daarnaar kijken. Overigens is bij het bestuur nog niets bekend over de 
herinrichting van het speelveld aan de Koolhof. We zullen hier contact 
over leggen met de gemeente." 

• Martien Bankers: Als er een werkgroep is voor veilig naar school dan 
kunnen ze zich melden bij de gemeente zodat ze hierin ondersteund 
kunnen worden.  

 
7. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn of haar komst. 
De volgende vergadering zal maandag 2 december om 20.30 uur in  
café zaal ’t Anker zijn.   
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